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Abstract:
This paper aims to focus on the criteria of the Basel Committee, which is seen as a pillar seeking to
reduce the risk of banks. Under the global financial crises, and especially the 2008 crisis, this
prompted banks to adopt Basel’s principles and suggestions. And knowing that financial
intermediation is the main activity of banks,. The analysis results showed credibility of the
application of the Basel Committee's standards for the management of credit risk to Algerian banks
through the regulations established by the Bank of Algeria in terms of control and measure, as well
as to create an appropriate environment.
Keywords: Basel principles, risk management, credit risk, Algerian banks.
Jel Classification Codes: G32 « E51 « E58
Résumé:
Ce papier cherche a mettre I’accent sur les criteres du Comité de Bale, qui est considérée comme
un pilier cherchant a réduire le risque des banques. Compte tenu des crises financieres mondiales,
notamment celle de 2008, et qui a incité les banques a adopter les principes et les suggestions de
Bale. Et sachant que l'intermédiation financiére est l'activité principale des banques, Les résultats
d’analyse ont montré une crédibilité de I’application des normes du Comité de Bale en matiere de
gestion du risque de crédit auprés des banques algériennes par le biais de la réglementation établie
par la Banque d’Algérie en matiere de contrdle et de mesure, ainsi que pour créer un environnement
approprié.
Mots-clés: Principes de Béle, gestion des risques, risque de crédit, banques algériennes.
Codes de classification de Jel : G32 < E51 « E58
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